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Önümüzdeki dönem en fazla değişim yaşanacak sektörlerden biri akaryakıt istasyonları olacak Otomobillerdeki değişim
sektörü derinden etkileyecek Binlerce çalışan yenilenecek İstasyonlar büyük değişim yaşayacak İşte bu değişimi erkek
egemen sektörün tek kadın lideri Nergiz Kadooğlu Çiftçi ile konuştuk Ailenin belki de ilk kolejde okuyan eğitimli üyesi Nergiz
Kadooğlu Çiftçi eğitimini İngiltere de tamamladı Türkiye de iş hayatına atılmadan Dünyada her 100 araçtan 15 i elektrikli
olacak Gazete Ekonomi Ekonominin KalbiDünyada her 100 araçtan 15 i elektrikli olacak Gazete Ekonomi Ekonominin Kalbi
Ailenin belki de ilk kolejde okuyan eğitimli üyesi Nergiz Kadooğlu Çiftçi eğitimini İngiltere de tamamladı Türkiye de iş
hayatına atılmadan önce İngiltere de akaryakıt sektörü ile ilgili firmalarda çeşitli görev yaptı Nergiz Kadooğlu Çiftçi petrol
ürünleri akaryakıt otogaz enerji gıda inşaat iç ve dış ticaret olmak üzere birçok sektörde faaliyet gösteren ve ülke genelinde
yaklaşık yedi bin kişiye istihdam sağlayan Kadooğlu Holding in Yönetim Kurulu Üyeliği ve 600 ü aşan bayiliği ile Türkiye nin
önde gelen akaryakıt dağıtım şirketlerinden Kadoil in Yönetim Kurulu Başkan Vekili görevini sürdürüyor Ayrıca sivil toplum
kuruluşlarında aktif görev alan Nergiz Kadooğlu Çifçi Türk Sanayicileri ve İş İnsanları Derneği TÜSİAD ve Aile İşletmeleri
Derneği nde TAİDER üyeliklerinin yanı sıra ülkenin en yaygın iş insanı örgütü TÜRKONFED de başkan yardımcılığı yapıyor
Akaryakıt sektörünün Türkiye de ekonomiye en çok katkı sağlayan alanların başında geldiğini söylüyor Kadoil Yönetim
Kurulu Başkan Vekili Nergiz Kadooğlu Çiftçi ve şöyle devam ediyor Akaryakıt sektörü çok maskülen bir yapıya sahip
Dağıtım şirketleri bayiler ve istasyon çalışanları hatta kamu görevlileri dahi ağırlıklı erkeklerden oluşuyor Sektörde kadın
temsiliyetinin artırılması için yapılmakta olan çalışmalar var ama şirketin tepe yönetimini bir kadına emanet eden Kadoil in
bu duruşu bizim farklı bir yerde olduğumuzu gösteriyor Şirket yönetimindeki tek kadın ben değilim tabi Kadooğlu Holding in
pek çok önemli pozisyonunda kadınları görmek mümkün Kadoil içindeki üst düzey yöneticilerimin de yarısının kadın
olduğunu genel merkezimizde Kadınlar Günü nün beraber kutladığım çalışma arkadaşlarımın sayısının erkekleri geçtiğini
gururla söyleyebilirim Tüm süreçlerimizi ve karar alma mekanizmalarımızı geliştirecek bayi ve müşteri diyalogumuzu
güçlendirecek her alanda teknolojiye yatırım yapıyoruz Müşterilerimizin alım sıklığını harcama tutarını ve rotalarını
izleyebiliyoruz Tabi böyle büyük bir veriyi ancak doğru araçlarla analiz edebileceğimizin farkındayız Bu nedenle bundan
sonra yatırımlarımızı bu alanda yoğunlaştırıp programlar geliştireceğiz ve marka ürün hizmet ve istasyon yatırımlarımızı bu
veriye göre yönlendireceğiz Bunun yanı sıra iklim krizi ve karbon salınımları konularındaki hassasiyetin sektörü
dönüştürmekte olduğunun da farkındayız Başta elektrikli araçlar olmak üzere alternatif yakıt teknolojileri konusunda en
doğru kuruluşlarla stratejik işbirliği yapıyoruz ve iş ortaklarımızı bu yeni döneme hazırlıyoruz Yine global hedefler
doğrultusunda faaliyetlerimizi yeni yenilenebilir enerji kaynakları ile sürdürmeye de gayret ediyoruz Gaziantep te bulunan
üretim tesisimizin 19 bin metrekarelik çatı alanına kurulumunu gerçekleştirdiğimiz güneş panelleri ile yıllık 4 5 milyon
kilowatt saat kWh enerji üretmeye başladık Önümüzdeki dönemde istasyonlarımızın enerjisini de yenilenebilir enerji
kaynaklarından temin etme yönünde görüşmelere başladık Nergiz Kadooğlu Çiftçi Türkiye nin gündeminde elektrikli
araçların varlığına dikkat çekiyor ve güncel gelişmeleri şöyle değerlendiriyor Petrol sektörünü yakından ilgilendiren en
önemli konu elektrikli araçlarla ilgili gelişmeler Dünyada 2019 yılında satılan her 100 arabadan iki tanesi elektrikliydi Bu
sene ise beklentimiz her 100 arabadan 15 inin elektrikli araba olacağı şeklinde Togg un devreye girmesi ile Türkiye deki
oranların da artmasını bekliyoruz Geçen yıl Türkiye de satılan toplam elektrikli araç miktarına bu yıl üç ayda ulaştık Türkiye
de araç şarj istasyonları ile ilgili de önemli gelişmeler yaşanıyor Verilen teşviklerle geçen yıl 3 bin civarı olan soket sayısının
kısa zamanda katlanacağını öngörüyoruz Enerji Piyasası Düzenleme Kurumu ndan EPDK işletmeci lisansı alan şirket
sayısı da 124 e ulaştı Türkiye de son 100 yılda akaryakıtla çalışan araçlar için kurduğumuz ve milyarlarca Dolar
yatırdığımız altyapı bir başka büyük dönüşümün eşiğinde Çünkü akaryakıt istasyonları geleneksel olarak çabuk yakıt alımı
için tasarlanmıştı Pompaya yanaş öde ve çık Elektrikli araçlar ise farklı bir ihtiyaca sahip zaman Dolayısıyla araç sahibinin
ihtiyacı istasyon değil yerine ev işyeri veya kafe olmaya başlıyor Nergiz Kadooğlu Çiftçi yeni döneme ilişkin hazırlıkları ise
şu cümlelerle özetliyor Elektrikli araç şarj istasyonları alanında 2022 yılı sonunda Enerjisa Enerji nin yüzde 94 oranında
çoğunluk hisselerine sahip olduğu Eşarj ile bir işbirliği anlaşması imzaladık Yüksek hızlı istasyonlar kuruyoruz ve
müşterilerimizin alım sıklıklarını lokasyon ve zamanlama tercihlerini yakından takip ediyoruz İş birliğimiz kapsamında Eşarj
ın Türkiye nin 81 ilinde binin üzerinde yüksek hızlı şarj istasyonu hedefine uygun olarak 50 ilde 100 adet yüksek
performanslı şarj cihazı kurulması hedefleniyor Evet bir kadın patronun ağzından sektördeki gelişmeler böyle özetleniyor
Değişimin en çok yaşanacağı sektörün dikkatine Sivil toplumda aktif görev alıyoruz Nergiz Kadooğlu Çiftçi sivil toplum
kuruluşları ile işbirliğinin önemine değinir ve şu bilgileri aktarıyor sivil toplum konusunda çok aktif bir aile olduğumuzu
söyleyebilirim TÜRKONFED TÜSİAD ve TAİDER gibi Türkiye nin önde gelen sivil toplum kuruluşlarında aktif görev alıyoruz
Türkiye nin her bölgesine yayılmış etkin üye yapısı ve sayısı ile Türkiye nin en büyük iş dünyası örgütleri içinde yer alan
bölgesel ve sektörel iş dünyası temsil örgütlerinin çatı kuruluşu olan Türk Girişim ve İş Dünyası Konfederasyonu nda
TÜRKONFED Yönetim Kurulu Başkan Yardımcılığı görevini aktif olarak sürdürüyorum TÜRKONFED de Yönetim Kurulu
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Başkan Yardımcılığı görevi dışında Derinleşme ve Kurumsallaşma Komisyonunda yer alıyorum Buradaki öncelikli
hedefimiz konfederasyona üye federasyonların kurumsal kapasitelerini geliştirmek üye nezdinde TÜRKONFED in
tanınırlığını artırmak ve üye bağlılığının güçlenmesini sağlamakla beraber bugün 26 ya ulaşan bölgesel federasyonların
dernek sayısını artırmaktır


